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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Honvédelmi Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Két napos „gyorstalpalóval” védhető a Haza?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2016. március 12-én a Nemzeti Munkaügyi Hivatal honlapján adott fel álláshirdetést a
Magyar Honvédség határrendészeti rendőröket keresve . A hirdetésre a figyelmet az
atlatszo .hu hívta fel a „Te is lehetsz határrendész, ha van 8 általánosod!” cím ű cikkével .

A hirdetés részletei szerint havi bruttó 135 .000 forint ellenében keres a Magyar Honvédség 2 5
főt, határrendészeti rendőr (járőr) pozíciók betöltésére . A munkavégzés egyedüli feltétele az
általános iskolai végzettség . A cikkből a Munkaügyi Hivatal honlapjára mutató link a
hirdetésrő l már nem érhető el, éppen ezért érdeklődöm, hogy komolyan fennáll-e a szándé k
arra, hogy ilyen módon képezzenek fegyveres határvédelmi egységeket ?
Komoly felelőtlenségnek tűnik ugyanis ilyen rövid felkészítés után embereket bevetni a
határnál . Éppen ezért érdeklődök, hogy pontosan hány óra időtartalmú felkészítésben
részesülnek a betanított munkások? Felmerül ugyanis, hogy ilyen rövid id ő tartalmú
felkészítés után képesek lesznek-e megfelelően ellátni munkájukat a kiválasztottak . Kérdés ,
hogy pontosan mi lesz a munkaköre a járőröknek, és hol fogják végezni azt? El lesznek-e
látva ezek a járőrök bármilyen lőfegyverrel, illetve egyéb rendszeresített eszközökkel ?
Milyen jogkörökkel lesznek felruházva, és hogyan intézkedhetnek a határsért őkkel szemben?



Nem merült fel az elképzelés kapcsán, hogy az újdonsült határrendészek az igen csak rövi d
képzés okán nem feltétlenül lesznek alkalmasak feladataik maradéktalan ellátására, és ezáltal
veszélyt jelenthetnek magukra vagy más ókra is? Biztosított-e a munkavállalók megfelel ő
ellátása munkavégzésük során ?

Való igaz, hogy a jelenlegi migrációs helyzetben a magyar határt meg kell védeni, de ne m
biztos, hogy ez az intézkedés a legalkalmasabb erre !

Tisztelettel kérem Miniszter urat az aggodalmakat kelt ő kérdések maradéktalan
megválaszolására !

Budapest, 2016 . március 21 .

Tisztelettel :
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